

**AGRICULTURE**

15:30 ..... 371 W.B.

*Order of the day:* Fifth Report of the Sub-committee on  
Agenda and Procedure

Main Estimates 1981-82: Vote 1 under AGRICULTURE

*Witnesses:* From the Canadian Cattlemen's Association:

Mr. Jim Boyd, President and other representatives

**FINANCE, TRADE AND  
ECONOMIC AFFAIRS**

15:30 ..... 308 W.B.

*Order of the day:* Bill C-50, An Act to amend the Customs Tariff and to repeal the Irish Free State Trade Agreement Act, 1932, the Union of South Africa Trade Agreement Act, 1932 and the United Kingdom Trade Agreement Act, 1937*Appearing:* The Honourable Pierre Bussières, Minister of State (Finance)**HEALTH, WELFARE AND  
SOCIAL AFFAIRS**

15:30 ..... 209 W.B.

*Order of the day:* Report of the Canadian Commission for the International Year of the Child, 1979, entitled "For Canada's Children—National Agenda for Action"*Witnesses:**From the Canadian Council on Children and Youth:*

Dr. Sydney Segal, President

Mrs. Patricia M. MacKay, member of the Board of Directors

Mr. Andrew Cohen, Executive Director

FRIDAY, MARCH 6

**NATIONAL RESOURCES AND  
PUBLIC WORKS**

09:30 ..... 112-N

*Order of the day:* Bill C-48, Canada Oil and Gas Act**AGRICULTURE**

15:30 ..... 371 É.O.

*Ordre du jour:* Cinquième rapport du Sous-comité du programme et de la procédure

Budget principal 1981-1982: crédit 1 sous la rubrique AGRICULTURE

*Témoins:* De la «Canadian Cattlemen's Association»:

M. Jim Boyd, président et autres représentants

**FINANCES, COMMERCE ET  
QUESTIONS ÉCONOMIQUES**

15:30 ..... 308 É.O.

*Ordre du jour:* Bill C-50, Loi modifiant le Tarif des douanes et abrogeant la Loi de l'Accord commercial avec l'Union Sud-Africaine, 1932, la Loi de l'Accord commercial avec l'état libre d'Irlande, 1932 et la Loi de l'Accord commercial avec le Royaume-Uni, 1937*Comparaît:* L'honorable Pierre Bussières, ministre d'État (Finances)**SANTÉ, BIEN-ÊTRE SOCIAL ET  
AFFAIRES SOCIALES**

15:30 ..... 209 É.O.

*Ordre du jour:* Rapport de la Commission canadienne pour l'Année internationale de l'enfant 1979, intitulé «Pour les enfants du Canada—programme national d'action»*Témoins:**Du Conseil canadien de l'enfance et de la jeunesse:*

M. Sydney Segal, président

Mme Patricia M. MacKay, membre du Conseil d'administration

M. Andrew Cohen, directeur général

LE VENDREDI 6 MARS

**RESSOURCES NATIONALES ET  
TRAVAUX PUBLICS**

09:30 ..... 112-N

*Ordre du jour:* Bill C-48, Loi sur le pétrole et le gaz du Canada